

# عبد السلام حسام جنبي

+966506747332 | [Abdulsalamhhj-Academic@hotmail.com](mailto:Abdulsalamhhj-Academic@hotmail.com)

الجنسية: سعودي

## السيرة:

شخص لديه الشغف والمهارات في المجال الأكاديمي. و لذي أكثر من 6 سنوات من الخبرة في هذا المجال (مدارس -معاهد - جامعات) . وتحسين أساليب التدريس بطريقة مبسطة وفعالة، واستخدام الطرق التدريس الحديثة واستخدام القديمة بأسلوب عصري. الخبرة في عمل وتنسيق خططه المنهجية للمادة. ولذي خبرة في الإدارة الأكاديمية

## الخبرات:

محاضر لغة إنجليزية - معهد عابرة البيان العالي للتدريب، / 2019 - حتى هذا اليوم

حسنت في تعليم اللغة الإنجليزية في دبلوم مجال الموارد البشرية (لأغراض خاصة) أقمت تدريب باستخدام برنامج "زووم" طريقة التدريس بها جودة عالية في وقت جائحة كورونا مما أدى إلى ازدهار المعهد بجودة التعليم عن بعد

محاضر لغة إنجليزية بمشروع السنة التحضيرية (جامعة الإمام محمد بن سعود الإسلامية) / 2018 - 2020

تقييم أدائي من قبل مشرف اللغة الإنجليزية التابع لكلية اللغات والترجمة بدرجة امتياز أقمت دورة تعليم اللغة الإنجليزية للإداريين التابعين للعمادة البرامج التحضيرية في الجامعة تقديم برنامج إثرائي (teaching the English fundamentals) للطلاب السنة التحضيرية في عمادة برامج التحضيرية في الجامعة

مدرس لغة إنجليزية - مدارس الابتكارية / 2017 - 2018

أنشأت دورة كيفية استخدام "البروجكتر" عن طريق الجوال لأغراض تعليمية حصل على جائزة المعلم المثالي عمل برنامج "تطوير اللغة الإنجليزية لطلاب الثالث ابتدائي تكريمي بالتميز والانضباط العام خلال العام الدراسي

إداري في مدرسة - مدارس علوم الرياض / 2016 - 2017

ترتيب وانضباط الطلاب ومشاركة في فعاليات المدرسة والمساعدة فيها

## المهارات:

اللغات	المهارات الشخصية	المهارات التقنية
اللغة العربية - اللغة الأم	مهارات التواصل	مايكروسوفت أوفيس
اللغة الإنجليزية - متمكن	إدارة الصفية	شبكة الويب والمهارات الاجتماعية
	حل مشاكل بفعالية	استخدام برنامج "زووم"
	الصبر	استخدام "جوجل كلاس روم"

## التعليم:

ماجستير في اللغة الإنجليزية - اللغويات - جامعة الملك عبد العزيز / 2020 - 2022  
بكالوريوس في لغة إنجليزية وآدابها - جامعة الإمام محمد بن سعود الإسلامية / 2010 - 2016  
اختبار الأيلتس 6.5 من 9 أكاديمي



ملف الشهادات: امسح رمز الـ QR للمعينة

# Abdulsalam Hosam Janbi

+966506747332 | [Abdulsalamhhj-Academic@hotmail.com](mailto:Abdulsalamhhj-Academic@hotmail.com)

Nationality: Saudi

## **PROFILE:**

A person with passion and skills in the academic field. I have more than 6 years of experience in this field (Schools - Institutes - Universities). Improving teaching methods in a simplified and effective way, using modern teaching methods and using old ones in a modern way. Experience in making and coordinating the methodological plans for the subject. I have experience in academic administration.

---

## **EXPERIENCE:**

### **English lecturer / Al-Bayan High Institute for training co / 2019 - present**

Done well in teaching English in human resources diploma (for Specific purposes).

I conducted training using the "Zoom" program, the method of teaching with high quality at the time of Corona pandemic, which led to the prosperity of the institute with the quality of distance learning and education.

### **English Language Lecturer at Imam Mohammed Bin Saud Islamic University Project (PYP) / 2018 - 2020**

Performance evaluation by the English Language Supervisor of the College of Languages and Translation with Excellence

I offered an English language course for administrators of the Deanship of preparatory year Programs in the University

Presentation of an enrichment program (teaching the English fundamentals) For preparatory year students of Deanship of preparatory year Programs in the University.

### **English teacher / Al- Ibtikaria School / 2017 - 2018**

I created a course on how to use the "projector" by mobile for educational purposes

Received the ideal teacher award

worked on the "Development of English for third graders" program

Honoring me for excellence and general discipline during the academic year

### **School administrative / Aulum Al-Riyadh School / 2016 - 2017**

Arranging and disciplining students, participating in and assisting in school activities.

---

## **SKILLS:**

### **PERSONAL SKILLS**

Communication skills

Class Management

Effectively Solving problems

Patience

### **TECHNICAL SKILLS**

Microsoft office

Internet and Social skills

Using Zoom

Using Google Classroom

### **LANGUAGES**

Arabic - native

English – Excellent

## **EDUCATION:**

**Masters in English Language - Linguistics / King Abdulaziz university / 2020 – 2022**

**Bachelor in English language and literature / Imam Bin Saud Islamic University / 2010 – 2016**

**IELTS / Score 6.5 out of 9 Academic**

---

**PORTFOLIO: Scan the QR code for preview**

